## DPB-260/320平板式铝塑泡罩包装机 DPB-260/320 Flat-plate Blister Packing Machine

## ▶ 用途 (Application)

本产品是目前新一代改进型泡罩包装设备,适应性强广泛用于制药,食品,医疗器械,电子等企业的胶囊,片剂,大密丸,奶片,糖果以及电子 元件等铝铝,铝塑,纸塑复合密封包装。结构独特、简洁耐用,换模具方便,适应各种形状大小版块。

This product is a new generation of improved blister packaging equipment, with strong adaptability and is widely used in aluminum-aluminum, aluminum-plastic, paper-plastic composite sealed packaging of capsules, tablets, large-density pills, milk tablets, candies and electronic components in pharmaceutical, food, medical equipment, electronics and other enterprises. It has a unique structure, is simple and durable, and is easy to change molds, and is suitable for various shapes and sizes.



## ▶ 特点 (Features)

- 1. 平板成型适合各种异型泡型,泡罩挺括,平板热封网纹均匀。
- 2. 核心电器采用PLC控制,温度模块,人机界面控制,产品档次高,扩展空间大,配备光标对位装置。
- 3. 各模块箱体均采用专用设备加工,保证精度,互换性强。
- 1. Flat plate forming is suitable for various special-shaped bubbles, the blister is crisp, and the flat plate heat-sealed mesh is uniform.
- 2. The core electrical appliances are controlled by PLC, temperature module, and human-machine interface. The product is of high grade and has large expansion space. It is equipped with a cursor registration device.
- 3. Each module box is processed by special equipment to ensure accuracy and strong interchangeability.





## ▶ 技术参数(Technical Parameters)

参数ITEM	号TYPE	DPB-260	DPB-320
冲裁次数 Cutting Frequency	times/min	6-35 (I) 20-60(II)	20-50
生产能力 Production Capacity	strip/h	8400 (I) 12000(II)	15000(standard blister sheet 80*57)
最大成型面积及深度 Max Shaping Areas and Depth	mm	240*160*26	320*160*26
行程范围 Stroke	mm	20-120 (可按用户要求设计can be manufactured as user's requirements)	
标准版块 Standard Sheet	mm	87*57	80*57 80*35 95*65 105*42 105*55
		(可按用户要求设计can be manufactured as user's requirements)	
空气压力 Air Pressure	-	0.4-0.6mpa	0.5-0.7mpa 0.2m3/min
总电源 Total Power	-	380V/220V 50HZ 6KW	380V/220V 50Hz 8kw
主电机功率 Main Motor Power	kw	1.5	1.5
PVC硬片 PVC Hard Pieces	mm	0.15 - 0.5*250	0.15 - 0.5*320
PTP铝箔 PTP Aluminum Foil	mm	0.02 - 0.035*250	0.02 - 0.035*320
透析纸 Dialysis Paper	mm	50 - 100g*250mm	50 - 100g*320
模具冷却 Mould Cooling	mm	自来水或循环水tap water or recycled water	自来水或循环水tap water or recycled water
外形尺寸 Overall Size	mm	2710*720*1600	2910*820*1600
机器净重 Net Weight	kg	1700	2200